

2. *Suggests* to the petitioner that if she considers that she has a valid claim against Mr. Foppiani, she should pursue it before the courts.

609th meeting,
28 March 1955.

1129 (XV). Petition from chiefs, notables, *santoni* and representatives of the Saad tribe (T/PET.11/437)

The Trusteeship Council,

Having examined the petition from chiefs, notables, *santoni* and representatives of the Saad tribe concerning Somaliland under Italian administration in consultation with Italy as the Administering Authority concerned (T/PET.11/437, T/OBS.11/40, T/L.556),

1. *Draws the attention* of the petitioners to the observations of the Administering Authority;

2. *Expresses the hope* that the petitioners will cooperate amicably with the other groups in the area concerned, and that they will abide by the settlement made by the authorities.

609th meeting,
28 March 1955.

1130 (XV). Petition from Chief Aden Guhat, Chief Dahir Sciacul and others (T/PET.11/439)

The Trusteeship Council,

Having examined the petition from Chief Aden Guhat, Chief Dahir Sciacul and others concerning Somaliland under Italian administration in consultation with Italy as the Administering Authority concerned (T/PET.11/439, T/OBS.11/41, T/L.556),

1. *Takes note* of the observations of the Administering Authority.

2. *Requests* the Administering Authority to inform the Council of the outcome of the psychiatric treatment undergone by the person mentioned in the petition.

609th meeting,
28 March 1955.

1131 (XV). Petition from Mr. Issa Yusuf Mead (T/PET.11/441 and Add.1)

The Trusteeship Council,

Having examined the petition from Mr. Issa Yusuf Mead concerning Somaliland under Italian administration in consultation with Italy as the Administering Authority concerned (T/PET.11/441 and Add.1, T/OBS.11/43, T/L.550),

1. *Draws the attention* of the petitioner to the observations of the Administering Authority, and to the statement of its special representative;

2. *Suggests* to the petitioner that if he considers that he has a valid claim, he should pursue it before the courts.

609th meeting,
28 March 1955.

2. *Suggère* à la pétitionnaire, si elle estime que ses griefs à l'égard de M. Foppiani sont fondés, d'en saisir les tribunaux.

609ème séance,
le 28 mars 1955.

1129 (XV). Pétition des chefs, notables, *santoni* et représentants de la tribu Saad (T/PET.11/437)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné la pétition des chefs, notables, *santoni* et représentants de la tribu Saad concernant la Somalie sous administration italienne, en consultation avec l'Italie, Autorité chargée de l'administration du territoire en question (T/PET.11/437, T/OBS.11/40, T/L.556),

1. *Attire l'attention* des pétitionnaires sur les observations de l'Autorité administrante;

2. *Exprime l'espoir* que les pétitionnaires entretiendront des rapports de bon voisinage avec les autres tribus de la région et qu'ils s'en tiendront au règlement arrêté par les autorités.

609ème séance,
le 28 mars 1955.

1130 (XV). Pétition des chefs Aden Guhat, Dahir Sciacul et d'autres (T/PET.11/439)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné la pétition des chefs Aden Guhat, Dahir Sciacul et d'autres concernant la Somalie sous administration italienne, en consultation avec l'Italie, Autorité chargée de l'administration du territoire en question (T/PET.11/439, T/OBS.11/41, T/L.556),

1. *Prend acte* des observations de l'Autorité administrante;

2. *Prie* l'Autorité administrante d'informer le Conseil des résultats du traitement psychiatrique que subit l'intéressé.

609ème séance,
le 28 mars 1955.

1131 (XV). Pétition de M. Issa Yusuf Mead (T/PET.11/441 et Add.1)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné la pétition de M. Issa Yusuf Mead concernant la Somalie sous administration italienne, en consultation avec l'Italie, Autorité chargée de l'administration du territoire en question (T/PET.11/441 et Add.1, T/OBS.11/43, T/L.550),

1. *Attire l'attention* du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante et sur la déclaration de son représentant spécial;

2. *Suggère* au pétitionnaire, s'il estime que sa revendication est fondée, d'en saisir les tribunaux.

609ème séance,
le 28 mars 1955.